

Curriculum Vitae (CV)

• Personal Information:

- Name: Rimoun Layous
- E-mail: irimoun5454@gmail.com
- Mobile: 0934924317
- Languages: 0934924317



• Education and Academic Background:

- PhD in mathematics(Computer Sciences) from University of Bucharest 1982.
- Bachelor's degree in Mathematical Sciences and Electronic Physics - Tishreen University - 1976.
- Scientific High School in 1972.

• Academic degrees and administrative tasks:

- Lecturer at the University of Al Andalus.
- Teaching in universities: Tishreen - Syria, Al Gabal Al Gharby- Libya, Al Jazeera - Sudan, Andalusia - Syria.
- Head of the Programming Department at Baniyas Refinery Company.
- Head of Mathematics Department - College of Science - Al Gabal Al Gharby University - Libya.
- Administrative Deputy at the Faculty of Nursing - Al-Andalus Private University.

• Publications and Scientific Work:

- Research entitled "Algorithms".
- Research entitled "Data Structures".
- Computer book and its health uses (theoretical + practical) - first year - Faculty of Nursing – Al-Andalus Private University for Medical Sciences - 2015-.

• Vision:

Enable students to familiarize themselves with the computer and what its role is in all areas of life, how to use it, and its role in community service.

سيرة ذاتية (CV)



• المعلومات الشخصية:

- الاسم: ريمون الياس ليوس .
- البريد الإلكتروني: irimoun5454@gmail.com
- الهاتف المحمول: 0934924317
- اللغات : الرومانية – الإنكليزية .

• المؤهلات والشهادات العلمية:

- دكتوراه في الرياضيات (برمجة حاسوب) من جامعة بوخارست – رومانيا عام 1982.
- إجازة في العلوم الرياضية والفيزياء الإلكترونية، جامعة تشرين عام 1976.
- ثانوية علي عام 1972.

• الدرجات العلمية والمهام الادارية:

- مدرس في جامعة الأندلس.
- التدريس في الجامعات: تشرين – سورية ، الجبل الغربي- ليبيا ، الجزيرة – السودان ، الأندلس - سورية.
- رئيس قسم البرمجة في شركة مصفاة بانياس .
- رئيس قسم الرياضيات – كلية العلوم – جامعة الجبل الغربي-ليبيا.
- النائب الإداري في كلية التمريض – جامعة الأندلس الخاصة.

• النشر والأعمال العلمية:

- بحث بعنوان " الخوارزميات " .
- بحث بعنوان " هياكل البيانات " .
- كتاب الحاسوب واستخداماته الصحية (نظري + عملي) - السنة الأولى- كلية التمريض- جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية- 2015-.

• الرؤية:

تمكين الطلاب من التعرف على الحاسوب وما هو دوره في كافة مجالات الحياة وكيفية استخدامه ودوره في خدمة المجتمع.

